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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Fax : 0335/780051 

comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 5 din 07.04.2023 

 

PROCES – VERBAL  

 

privind desfăşurarea şedinţei extraordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 07 aprilie  2023, ora 1300 

 

 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI: 

 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 13 consilieri din 

13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, SCÂNTEE FĂNICĂ dă citire: 

 

În conformitate cu Dispoziţia nr.161/04.04.2023 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă extraordinară, pentru data de astăzi, 

07.04.2023, ora 1300 cu următoarea ordine de zi: 

  

1. Proiect de hotărâre privind revocarea art. 12 din Anexa nr.1 parte 

integrantă a  Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea nr. 11 din 

31.01.2023 privind aprobarea Regulamentului privind organizarea 

păşunatului şi închirierea pajiştilor aparţinând domeniului privat al 

comunei Rebricea. 

 

2. Proiect de hotărâre privind închirierea unei suprafeței de 450,98 ha din 

pășunea comunală Rebricea, prin atribuirea directa a contractului de 

închiriere a pajiştilor aflate în domeniul privat al Comunei Rebricea, 

Asociației Crescătorilor de Taurine Rebricea.  

 

3. Proiect de hotărâre privind închirierea unei suprafeței de 18,84 ha din 

pășunea comunală Rebricea, prin atribuirea directa a contractului de 

închiriere a pajiştilor aflate în domeniul privat al Comunei Rebricea, 

Societății comerciale „ DIN INIMA SATULUI” S.R.L. 

 

      4. Interpelări și răspunsuri. 

 

 
Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
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    -  Cine este „pentru” ? 

  -  Cine este „contra” ? 

-  Cine se abţine ? 

 

În unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 

 

 

1.  Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlouitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

revocarea art. 12 din Anexa nr.1 parte integrantă a  Hotararii Consiliului local al comunei 

Rebricea nr.11 din 31.01.2023 privind aprobarea Regulamentului privind organizarea 

păşunatului şi închirierea pajiştilor aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea. 

 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul primar explică motivul revocării art. 12, explică de vizita la Prefectura 

împreună cu doamna secretar, prezintă pe scurt discuția cu dl Marian Munteanu si cu doamna 

Elena Peptu. 

Domnul Anton întreabă dacă doar atât s-a modificat în regulament și i se răspunde ca 

da. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind revocarea art. 12 din 

Anexa nr.1 parte integrantă a  Hotararii Consiliului local al comunei Rebricea nr.11 din 

31.01.2023 privind aprobarea Regulamentului privind organizarea păşunatului şi închirierea 

pajiştilor aparţinând domeniului privat al comunei Rebricea. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu unanimitate de voturi a celor prezenți. 

 

2.  Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlouitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

închirierea unei suprafeței de 450,98 ha din pășunea comunală Rebricea, prin atribuirea 

directa a contractului de închiriere a pajiştilor aflate în domeniul privat al Comunei 

Rebricea, Asociației Crescătorilor de Taurine Rebricea.  
 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul Anton spune că el are un amendament la acest proiect și anume să se retragă 

din hotărâre o suprafață de teren din pășunea de la Sasova pentru a se da în concesionare unor 

persoane care solicită teren în acea zona, având în vedere că au fost discuții în trecut cu privire 

la închirierea unei suprafețe de teren de la Sasova iar el, domnul Anton, nu a fost de acord ceea 

ce a determinat discuții între cetățeni.  

Avand în vedere acest lucru el propune să se voteze proiectul cu amendamentul lui și 

anume retragerea unei suprafețe din pășune pentru închirierea unor persoane. 

Doamna secretar explică că nu se poate atinge nimeni de pășune, că nu se poate diminua 

și că scopul pășunii este pășunatul animalelor. 
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Domnul primar spune că nu se poate supune la vot acest amendament pentru că nu 

avem nici o cerere a unui doritor de concesionare acolo, unde zice domnul Anton și nici nu se 

poate diminua pășunea. 

Domnul Nicu Doru spune că îl deranjează faptul că se solicită cerere pentru orice 

modificare la hotarâri și de acum si dumnealor vor solicita cerere însă doamna secretar explică 

că s-a înteleș greșit, nu se dorea cerere pentru aceasta modificare a domnului Anton ci domnul 

primar dorea cerere de la cetățenii care vor să închirieze. 

Domnul primar spune că suprafata liberă si fără categoria pășune se afla pe partea 

dreapta în Sasova și acea zona am propus-o concesionării domnului Craiu, care a refuzat. 

Domnul primar spune că noi concesionăm ce avem liber, nu diminuam pășunea pentru a se 

pune utilaje acolo. Ii spune domnului Anton că deși, domnul Anton, nu a fost de acord cu 

concesionarea acolo și s-a opus de la bun început, acum propune să dăm din pășune.   

Domnul Anton răspunde că a nu a fost de acord din motive politice și acum face acesta 

propunere pentru că așa dorește. Domnul primar explică că dacă oamenii s-au suparat că el nu 

a fost de acord, nu e vina primăriei acum. 

Urmează dispute aprinse între domnii consilieri Robac Florin și Anton Gabriel, cu 

diferite acuzații privind campania electorală, acuzații privind prezența la ședințe, la ședințele 

pe comisii anumite, acuzații ale domnului Anton la adresa PSD-ului, acuzații privind 

influențarea de către domnul Anton a cetățenilor care au făcut reclamații privind pășunea, dar 

toate aceste discuții nu sunt consemnate de către secretar pentru că nu au legătură cu 

proiectele de pe ordinea de zi a sedinței ci sunt discuții privind problemele personale între 

consilieri.  

 

 Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind închirierea unei 

suprafeței de 450,98 ha din pășunea comunală Rebricea, prin atribuirea directa a contractului 

de închiriere a pajiştilor aflate în domeniul privat al Comunei Rebricea, Asociației 

Crescătorilor de Taurine Rebricea. 

 

➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu  10 voturi pentru și 3 abțineri. 

 

3.  Se trece la prezentarea de către domnul viceprimar Mihăilă Neculai, înlouitor de drept al 

primarului, conform Ordinului Prefectului 262/08.11.2021, a proiectului de hotărâre privind 

închirierea unei suprafeței de 18,84 ha din pășunea comunală Rebricea, prin atribuirea directa 

a contractului de închiriere a pajiştilor aflate în domeniul privat al Comunei Rebricea, Societății 

comerciale „ DIN INIMA SATULUI” S.R.L. 

 

Se ia act de rapoartele de AVIZARE FAVORABILE ale comisiilor la proiectul de 

hotărâre susmenționat. 

 

Discuții la acest punct:  

Domnul Nicu Doru spune că din cei 47 ha teren neproductiv, care nu a fost intabulat ca pășune, 

dacă i s-a dat și  părintelui, să nu împrejmuiască cu gard pentru că va avea probeleme. 

Domnul primar explică faptul că, până la intabularea ca pășune, această suprafață va fi folosită 

și de Asociație pentru animale dar și de Preootul Macsim, aferent animalelor sale, proporțional 

și nu are de ce să fie probleme și nici discuții. 

 

Se trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind închirierea unei 

suprafeței de 18,84 ha din pășunea comunală Rebricea, prin atribuirea directa a contractului de 

închiriere a pajiştilor aflate în domeniul privat al Comunei Rebricea, Societății comerciale „ 

DIN INIMA SATULUI” S.R.L. 
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➢ Se supune la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Hotărârea a fost aprobată cu  12 voturi pentru și 1 abțineri. 

 

 

4. Interpelări și răspunsuri. 

 

Domnul primar aduce la cunoștința domnilor consilieri un reproș pe care l-a primit de la 

domnul consilier Anton și anume că echipamentele instituției Rebricea, buldo și altele, sunt 

folosite la casa domnului Radu Valerică. 

Dumnealui amintește consilierilor că în vară, cînd s-a întrunit Comitetul Local pentru 

situații de urgență, când era secetă și lipsă foarte mare de apă, s-a găsit soluția de a ne 

alimenta/racorda la fântâna aflată pe terenul domnul Radu Valerică, având în vedere că 

dumnealui ne-a dat acordul. 

Domnul primar amintește am s-a făcut o întelegere cu domnul Radu, ca în schimbul folosirii 

curentului electric de la dumnealui să îi punem la dispoziție echipamentele instituției pentru 

a ne compensa, lucru adus șa cunoștința domnilor consilieri la ședințele din vara anului 

2022. 

Factura de energie emisă pentru acele luni, cât s-a folosit, a fost în sumă de 2500 lei și pentru 

că nu avem cum să o plătim pentru că este pe numele unei persoane fizice, s-a căutat aceasta 

soluție de compensare, și ne bucurăm că și domnul Radu a fost de acord. 

 S-a căutat o ofertă pe SEAP, pentru închiriere buldo, că să știm cu cât să compensăm 

aproximativ și acum suntem pe aproape pe zero. 

Când am avut nevoie pentru oameni de apă, a fost bine că am avut la cine apela dar 

acum dl Anton aduce acuzații în legătura cu acest lucru deși noi avem colaboratori cu care 

lucrăm și cu care facem compensări în acest fel și am mai ajutat și altădată cetățeni ai comunei. 

 

               Se încheie ședința consiliului local din data de 07.04.2023. 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,  SECRETAR GENERAL AL COMUNEI, 

          Consilier Fănică Scântee                      Jrs. Adina Maftei 


